
Årsmelding for Tomter vel 2024 
Styret 
Styret ble valgt inn den 25.04.24 og består av:  

• Fredrik Borch Lynghaug, leder  
• Alexander Savert, nestleder og elvestikomité 
• Roar Fredriksen, 
• Knut-Erik Grøholt 
• Roy Richard Yard, styremedlem 
• Georg Ståle Brødholt, vara 
• Susanne Lund-Høie, lekeplasskomité 
• arrangementskomité ble varetatt av leder 

Engasjert regnskapsfører er Espen Thorsrud (kasserer) 
Styret har hatt møte 15/2, 8/04, 18/11 og 28/08, og det har også vært flere 

møter i de ulike komiteene i løpet av året. Vi har deltatt i møter med kommunen 
og det nye lokalrådet. 

Det var i 2024 113 betalende husstandsmedlemmer. Dette var en nedgang 
fra 155 i 2023.  

Høydepunkter 2024 
Lekeplasser i nabolagene 
Lekeplassene i Symreveien og Lyngveien er driftes med årlig sertifisert tilsyn. De 
er begge er forsikret. Siden disse er etabler og driftes via Tomter vel, har styret 
ansvar for driften og har en årlig tilsyn med denne. 

Elvestiprosjektet 
I 2024 har elvestien hatt 318 471 kr overført til 2024. Dette er tidligere støtte-
beløp fra stedsutviklingsmidler fra kommunen og fylket.  

Arbeider med etablering av sti er under arbeider og disse arbeidene har vært  
forsinket grunnet at både frost og kapasitet hos entreprenør må være sammen-
fallende. Stien ble våren 2024 etablert i sydenden fra pumpehuset og nord mot 
jernbaneviadukten. Arbeidene forventes å fortsette i 2025. 

Det er investert i driftsmaskiner for rydding og transport av materialer. Det er 
arrangert flere dugnader og de etablerte stiene er holdt åpne. Forarbeide for 
universalt utformet sti er startet med den nyetablerte trasé fra fylkesvei 120 ved 
sydenden .  

Miljøgate og trafikkfeller 
Miljøgate har igjen kommet opp som tema og planen som ble utarbeidet i 2018 
skal følges opp fremover og skal revideres for ny presentasjon for kommunen. 
Forslag for parkering som er i henhold til gjeldende reguleringsplan har vært-
under utarbeiding høsten 2024. 
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Fliskutting 
Fliskutteren ble det gjennomført runde med den 29. mai. Vi kjørte motsatt ret-
ning enn i fjor for å få med alle og kom gjennom ruten. Høstruten ble desverre 
ikke gjennomførti. 

Årsmøtet  
Ble gjennomført på Art To Be sine lokaler. Vi presenterte en gjennomgang av 
Tomter vells tiltak gjennom året og med spesiell fokus på Elvesti.  

17. mai 
17.mai-frokosten for alle i Tomter ble servert etter flaggheising på skolen. Tom-
ter vel sto for matinnkjøpet og vi tilbredte frokosten som ble gjennomført ved 
skolen. Dette er spesielt viktig for skolekorpset som spiller mange steder gjenom 
dagen. Vi flagget langs hovedveien.  

Julegrantenning 
Ble gjennomført med juletre og med julestjerna. Lysvandring med fakler fra 
idrettsbanen startet arrangementet. Vi hadde scene og Tomter barnegospel 
sang for alle barna som kunne gå rundt juletreet. Julenissen kom og delte ut 
godteposer. Juletreet ble pyntet med gaveønsker fra barn som lever under fat-
tigdomsgrensa. Bygdekvinnelaget serverte sveler. 

Andre handlinger ved vellet 
• Kommunikasjon med kommunens representanter  

Økonomi 
Tomter vel har driftskonto, hvor leder og regnskapsfører (kasserer) har disposi-
sjonsrett.  

Tomter vells årsmøte disponerer også et «Tomter vells fond», til beste for Tom-
ters innbyggere. Fondet har egne statutter. Styret vurderer søknader om midler 
til ulike prosjekter. Det kom ingen søknader i 2023. Vi oppfordrer til å finne 
gode tiltak. 

De forskjellige komitéer har blitt gode til å søke midler og vi har fått gjennom-
ført flere investeringer som kan gi Tomters innbyggere glede fremover.  

Sosiale medier 
Vi har et eget nettsted, <www.tomtervel.no>. Vi har også en Facebook-side 
som er hyppig besøkt. Vi ønsker å nå ut til så mange som mulig av Tomters inn-
byggere og bruker også oppslag på jernbanen og butikken.  

Fremover 
Vi søker medlemmer som er villige til å bidra i styret!. Ta kontakt om du kan ta 
et verv. 
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http://www.tomtervel.no

